
باشگاه پرسپولیس از مدت ها قبل به دنبال این بوده و هست که محوطه ای 
از ورزشـگاه شـهید کاظمی را به سـاخت زمین چمن اختصاص دهد تا این 
ی تمرینات سرخپوشـان شـود.  ورزشـگاه صاحب زمین شـماره دو برای برگزار
یـش تقریبـا دو سـال پیـش چنیـن موضوعـی را مطـرح کـرد و اخیـرا نیـز  رضـا درو
کید داشـت که قصد دارند بعد از پایان فصل نقل و انتقالات پروژه  باز هم تا
سـاخت زمیـن شـماره دو ورزشـگاه شـهید کاظمـی را آغـاز کننـد. امـا در ایـن 
زمینه باخبر شدیم این اتفاق به همین راحتی رخ نخواهد داد، از این جهت 
کـه سـاخت چنیـن زمینـی بسـیار هزینه بـر خواهـد بـود، درحالی کـه مالکیـت 
ورزشگاه شهید کاظمی همچنان برعهده اداره کل ورزش استان تهران است. 
ی تهران بود که دو ورزشـگاه اسـتقلال و پرسـپولیس را در  درواقع این شـهردار
قبـال گرفتـن زمین هایـی از اداره کل ورزش اسـتان تهـران بـا آنهـا تهاتـر کـرد. امـا 
محمـد آخونـدی در آخریـن اظهارنظـرش درمـورد مالکیـت ورزشـگاه شـهید 
کاظمـی گفـت: »در شـورای شـهر ششـم اتفاقـی افتـاد و ایـن بـود کـه ورزشـگاه 
شـهید کاظمـی را قانونـی کـرده و در صحـن شـورا تصویـب کردیـم و الان وزارت 
ورزش بایـد پیگیـری کنـد کـه ایـن دو ورزشـگاه بـه دو باشـگاه منتقـل شـوند. 
کیـد داشـتند ایـن  چیـزی کـه قبـلا اعـلام شـده بـود و مدیـران وقـت ورزش هـم تا
بـود کـه دو ورزشـگاه متعلـق بـه دو باشـگاه اسـت امـا مـا روال قانونـی را طـی و 
مصـوب کردیـم و الان ادامـه مسـیر و اینکـه رسـما تحویـل دو باشـگاه شـود، 
برعهده وزارت ورزش است.« این در شرایطی است که علی جوادی، مدیرکل 
کنـش بـه مالکیـت ورزشـگاه شـهید کاظمـی و  ورزش اسـتان تهـران اخیـرا در وا
ورزشـگاه امـام رضـا )محـل تمرینـات تیم هـای پایـه اسـتقلال( گفتـه بـود: »ایـن 
دو ورزشگاه متعلق به اداره کل ورزش و جوانان استان تهران است و از طرف 
ی بـه مـا داده شـده. مـا تحـت رصـد دسـتگاه های نظارتی ایـم و طبـق  شـهردار
صحبتـی کـه بـا وزیـر ورزش و جوانـان داشـتیم و بلافاصلـه پـس از پایـان لیـگ 
با مکاتباتی که با دو مدیرعامل داشتیم، اعلام کردیم حاضریم ورزشگاه را با 
گذار کنیم. این دو ورزشگاه در حال حاضر متعلق  رقم کارشناسی به آنها وا

به ماست که در اختیار دو باشگاه است.« درواقع این 
صحبـت جـوادی نشـان می دهـد باشـگاه پرسـپولیس 
گـر مالکیـت ورزشـگاه شـهید کاظمـی را می خواهـد،  ا
بایـد به نوعـی آن را از اداره کل اسـتان تهـران بخـرد. بـا 

توجـه بـه ایـن موضـوع، تـا زمانـی که مالکیت ورزشـگاه 
شـهید کاظمـی بـه باشـگاه پرسـپولیس تعلـق نگیـرد 
ایـن باشـگاه بـرای سـاخت زمیـن شـماره2 آن اقدامـی 

نخواهـد کـرد. ایـن احتمـال هـم وجـود دارد کـه باشـگاه 
یـادی ورزشـگاه محـل تمرینات خود  پرسـپولیس تصمیـم بگیـرد بـرای مـدت ز

را از اداره کل اجـاره کنـد. 

  بادامکی رفتنی است؟
عملکرد معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات تابستانی 
یکنـان خوبـی بـه  چنـدان بـاب میـل هـواداران ایـن تیـم نبـود. البتـه نـه اینکـه باز
کرات، دخالت  کرات، طولانی شدن مذا این تیم نیامده باشند بلکه نحوه مذا

یـادی پیرامـون  ... همـه اینهـا باعـث شـد حواشـی ز ید هـا و واسـطه ها در خر
ایـن قضیـه بـه وجـود بیایـد. هرچنـد در مسـائل مربـوط بـه نقـل و انتقـالات تنهـا 
گـر کمـک هـوادار متمـول نبـود  گفتـه نمانـد، ا بادامکـی تصمیم گیرنـده نبـود. نا
یکنان هم جذب پرسپولیس نمی شدند. به هر جهت  شاید نیمی از این باز
با تغییراتی که در هیات مدیره باشگاه اتفاق افتاد، گفته می شود برخی افراد 
بـرای پسـت معاونـت ورزشـی بـه مدیریـت ایـن باشـگاه سـفارش شـده اند. در 
یـش هـم چنـدان از عملکـرد بادامکـی  همیـن راسـتا و بـا توجـه بـه اینکـه درو
رضایت ندارد، ممکن است به زودی بادامکی جایش را به فرد دیگری دهد. 

  عدم استقبال از بازگشت باقری
همان طور که قبلا خبر داده بودیم؛ احمد میرزایی، عضو جدید هیات مدیره 
باشـــگاه کـــه درواقـــع همشـــهری کریم باقری هم به حســـاب می آیـــد به دنبال 
پیگیری مقدمات بازگشت او به نیمکت پرسپولیس است. در حال حاضر 
گر اتفاق خاصی رخ ندهد باقری اواسط  مشکلی در این زمینه وجود ندارد و ا
هفتـــه آینده به پرســـپولیس باز خواهد گشـــت. اما ایـــن خبر چندان به مذاق 
برخی از افراد نیمکت نشـــین در پرســـپولیس خوش نیامده است. به هر حال 

جدایی باقری از پرســـپولیس باعث شـــد یک ســـری افراد در اطراف این تیم 
ی نیمکت را نیز  یادی پیدا کنند و یکی از افراد قدیمی رو قدرت ز

حامی خود ببینند. حالا بازگشت باقری می تواند مجدد این 
افـــراد را از تیـــم دور کند و این همان چیزی اســـت که برخی 

دوست ندارند رخ دهد. 

  تمرین اختصاصی خط خورده ها
یکنانی چون یاســـین سلمانی،  پرســـپولیس برای دربی باز
یکنان جوان  سعید صادقی، اوستون اورونوف و تعدادی باز

را در لیســـت خود نداشـــت. در همین راســـتا این نفرات روز 
گذشته با حضور در ورزشگاه شهید کاظمی طبق برنامه ای 
کـــه کادرفنـــی به آنها ارائه داده بود به تمرین پرداختند. البته 

اورونـــوف همچنـــان فیزیوتراپی و تمرینات اختصاصـــی را در برنامه خود قرار 
کور که دوشنبه هفته آینده  ی با پاختا داده تا با آمادگی مطلوب بتواند در باز
گفته نماند که صادقی برخلاف آنچه در برخی  برگزار می شود به میدان برود. نا
رسانه ها عنوان شده بود، هیچ مصدومیتی ندارد و به خاطر مسائل انضباطی 

ی شب گذشته خط خورد.  از لیست سرخپوشان در باز

  تصمیم منطقی گاریدو درمورد 2 ستاره تیمش
ی دادن  یــدو بــرای دربــی 104 درمــورد بــاز یکــی از تصمیمــات مهــم خــوان گار
اوســتون اورونــوف و ایــوب العملــود در ایــن مســابقه بــود. در ایــن بیــن ایــوب 
بــا مشــکل کشــیدگی جزئــی مواجــه بــود و اورونــوف هــم از ناحیــه همســترینگ 
یکــن در ابتــدای ایــن هفتــه دردی در پــای خــود  درد جزئــی داشــت. هــر دو باز
احســاس نکردند اما با این حال کادر پزشــکی از آنها خواســت به فیزیوتراپی 
ادامــه دهنــد. ایــوب دو روز مانــده بــه دربــی شــرایط تمریــن کــردن را پیــدا کــرد 
امــا همچنــان در اســتارت ها تــرس داشــت کــه مبــادا کشــیدگی اش تشــدید 
ــت،  ی اس ــار ــرعتی و انفج ــی س یکن ــه باز ــر اینک ــه خاط ــم ب ــوف ه ــود. اورون ش
گــر بخواهــد  یــدو داد کــه ا پزشــک پرســپولیس ایــن هشــدار را درمــورد او بــه گار
اســتارت بزند ممکن اســت درد قبلی در همســترینگ به ســراغش بیاید. 
یــدو بــا وجــود اینکــه می توانســت درمــورد هــر  در همیــن راســتا گار
یســک کنــد و آنهــا را در دربــی در ترکیــب ثابــت  یکــن ر دو باز
قــرار دهــد از ایــن کار صــرف نظــر کــرد. شــاید هر مربی ایرانی 
یکــن را در  بــی را ببــرد هــر دو باز بــود بــه خاطــر اینکــه در
ترکیــب قــرار مــی داد امــا ســرمربی اســپانیایی بــا تجربــه ای 
کــه داشــت ترجیــح داد فــارغ از هــر نتیجــه ای کــه در دربــی 
کور  ی با پاختا رخ می دهد، ســتاره های تیمش را برای باز
ی هــای مهــم داخلــی و آســیایی حفــظ  و دیگــر باز
کنــد. یــک تصمیــم منطقــی و دور از احســاس 
کــه درواقــع هــم بــه ســود پرســپولیس بــود و 

یکــن. هــم بــه ســود هــر دو باز

پس از تمام حاشیه هایی که فدراسیون تنیس داشت، در خرداد امسال 
داود عزیزی مجددا رئیس فدراسیون تنیس شد و برای چهارسال آینده 
یاســت ایــن فدراســیون را برعهــده گرفــت. ایــن درحالــی اســت کــه چنــد  ر
ــم از ســوی او باعــث شــد تمامــی نگاه هــا به ســمت فدراســیون  تصمی
ــور  ــی ت ــا میزبان ــیون ت ــن فدراس ــلبریتی ها در ای ــور س ــرود؛ از حض ــس ب تنی
جهانــی تنیــس در تهــران. عزیــزی در گفت وگــو بــا »فرهیختــگان« از 
اتفاق ها و انتقادهای اخیر درباره حواشــی تیم های ملی این فدراســیون 
گفــت؛ از میزبانــی تورنمنت هــای بین المللــی در تهــران تــا پــدل و تنیــس 

و تنیــس ســاحلی، از محمدرضــا گلــزار تــا میــاد کی مــرام. 

میزبانی تور جهانی تنیس را چطور می بینید؟
الحمــدلله فدراســیون تنیــس مســابقات فیوچــرز تهــران را دارد و الان مســابقات 
تــور جهانــی جوانــان را هــم میزبانــی می کنــد و به جــرات می توانــم بگویــم تعــداد 
هفته هــای میزبانــی مســابقات تنیــس بــرای مســابقات بین المللــی از داخلــی 
بیشتر است و این اتفاق های خوب در مورد تنیس در کشور ما افتاده است. 
ی ایــن تورنمنت های  یــم ولــی برگــزار یــادی دار مــا بــا تنیــس دنیــا فاصلــه خیلــی ز
بین المللــی باعــث می شــود فاصلــه و ســطح تنیــس مــا بــا دنیــا کمتــر شــود و 
یــاد ایــن مســابقات  تنیــس ایــران بــه جهــان بیشــتر شناســانده شــود. تعــداد ز

به نفــع تنیــس و ورزش کشــور خواهــد بــود. 

فدراســیون تنیــس بــه چنــد دلیــل موردانتقــاد قــرار گرفــت. یکــی از آنهــا عــدم صدور 
ویــزای تیــم پــدل ایــران بود. 

یــر  متاســفانه صــدور ویــزا در کشــور کویــت در اختیــار وزیــر کشــور اســت و نــه وز
امــور خارجــه و تــا لحظــه آخــر ویــزا را بــرای مــا صــادر نکردنــد، حتــی باعــث شــد 
24 ســاعت ســفر تیــم عقــب بیفتــد ولــی 17 نفــر از 24 نفــر ویــزا گرفتنــد. مــن فکــر 
می کنــم اتفاق هــای خیلــی خوبــی درمــورد تیــم ملــی پــدل مــا می افتــد. پــدل مــا 
یکن هــای خارجــی  گــر کشــورهای عربــی باز قابلیــت اول آســیا شــدن را دارد، ا

نیاورنــد، به جــرات می گویــم پــدل مــا اول آسیاســت. 

بــا وجــود هزینــه بســیار کشــورهای عربــی بــرای ایــن رشــته مــا قابلیــت رقابــت بــا 
یــم؟ آنهــا را دار

یــده و بــه آنهــا  یکــن اســپانیایی خر نکتــه شــما درســت اســت. امــارات چهــار باز

پاســپورت داده اســت. کشــور کویــت هــم همین طــور و ایــن کار مــا را خیلــی 
ی  ی ماننــد قطــر هــم در رشــته پــدل ســرمایه گذار ســخت کــرده اســت. کشــور
ی کــرده ولــی بــاز هــم می گویــم پــدل مــا در آســیا اول اســت. بچه هــای  بســیار
مــا انگیــزه دارنــد کــه بتواننــد صعــود کننــد و فدراســیون از ایــن نفــرات حمایــت 

می کنــد. 

یکــی دیگــر از اتفاق هایــی کــه باعــث انتقــاد بــه شــما شــد، اعتــراض بــه حضــور 
ســلبریتی هایی مثــل محمدرضــا گلــزار و میــاد کی مــرام در فدراســیون تنیــس بــود. 
حضــور محمدرضــا گلــزار باعــث شــد پــدل در ایــران اوج بگیــرد. زمانــی کــه مــن 
بــه فدراســیون آمــدم، کل زمین هایــی کــه پــدل داشــت، 11 کــورس زمیــن بــود 
کــه از ایــن تعــداد چهــار نمونــه آن در باشــگاه انقــلاب بــود، یعنــی فقــط هفــت 
زمیــن پــدل. ولــی الان کــه بــا شــما صحبــت می کنــم، بیــش از 100 کــورس زمیــن 
در کشــور ســاخته شــده اســت. به هرحــال چهره هــای ســلبریتی کــه خودشــان 
جامعــه مخاطــب مــا بــه شــمار می رونــد و تنیــس یــا پــدل یــا تنیــس ســاحلی 
ی می کننــد، حضورشــان باعــث می شــود چهــره آن رشــته شــناخته شــود و  بــاز
اسپانســرها به ســمت آن رشــته بیاینــد. الان حــدود 13 ســال اســت کــه تنیــس 

ســاحلی در ایــران فعــال اســت ولــی تابه حــال چنــد نفــر اســم ایــن رشــته 
و رئیــس کمیتــه اش را شــنیده اند؟ امــا بــا حضــور میــلاد کی مــرام 

اســم کمیتــه شــناخته شــد و ایــن رشــته موردتوجــه قــرار گرفــت. 
از ســوی دیگــر ایشــان بــه ایــن رشــته علاقه منــد اســت و خــودش 

ی می کننــد. ضمنــا قهرمــان ایــن رشــته اســت، و الان  هــم تنیــس ســاحلی بــاز
قــرار اســت بــرای ایــن رشــته اسپانســر بیــاورد. ایــن اتفــاق خوبــی اســت یــا بــد؟ 
حقیقتــا کار درســتی اســت. همیــن الان تیــم ملــی پــدل مــا بــه کویــت رفتــه و 
حضــور محمدرضــا گلــزار باعــث شــده اسپانســرها بیاینــد و کمــک کننــد کــه 
یــم. به جــرات می گویــم صددرصــد  ینــه بــه مســابقات برو مــا بــا کمتریــن هز
ینــه از محــل اعتبــارات اسپانســری پرداخــت و تیــم اعــزام شــد. شــاید  هز
گــر مــا به تنهایــی عهــده دار ایــن مهــم بودیــم به راحتــی نمی توانســتیم تیــم را  ا
اعــزام کنیــم، چــون مشــکل کمبــود بودجــه همیشــه وجــود دارد. تیــم چنــد روز 
در دبــی اردو زده، بعــد بــه کویــت رفتــه و تمــام هزینه هــا را اسپانســر پرداخــت 
کــرده اســت. بــه نظــر مــن اینهــا اتفاق  هــای خوبــی اســت. آنهایــی کــه نگراننــد 
بداننــد مــا کســی را نیاورده ایــم کــه کار فنــی انجــام دهــد، هیــچ ســلبریتی ای کار 
فنــی در فدراســیون تنیــس انجــام نمی دهــد. کســی مدیــر یــا رئیــس مســابقات 
نشــده اســت. مدیــر و رئیــس فــرد مســئول بایــد تخصصــی کار خــودش را انجــام 
دهــد ولــی وقتــی محمدرضــا گلــزار خــودش حــدود شش ســال اســت کــه پــدل 
ی می کنــد، درحالی کــه ایــن رشــته تنهــا 10 ســال اســت بــه ایــران آمــده، آیــا  بــاز
نمی توانیــم بگوییــم ایشــان پدلیســتند؟ در چندســال اخیــر وقتــی 
شــاهدم کــه میــلاد کی مــرام تــا مرحلــه فینــال مســابقات بــالا 
ی  می آیــد، نشــان می دهــد خــودش تنیــس ســاحلی بــاز
کــرده و موفــق بــوده اســت کــه توانســته ایــن اتفــاق را 
رقــم بزنــد، پــس ایــن افــراد از دل ایــن رشــته آمده انــد. 

پرسپولیس به دنبال مالکیت ورزشگاه شهید کاظمی

گاریدو همه چیز را فدای دربی نکرد
بادامکی رفتنی شد؟

داود عزیزی در گفت وگو با »فرهیختگان«: میزبانی مسابقات فیوچرز به نفع تنیس و ورزش کشور است

هیچ سلبریتی ای کار فنی در فدراسیون تنیس انجام نمی دهد
حضور محمدرضا گلزار باعث شد پدل در ایران اوج بگیرد
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

بیرو از رأی خود باخبر شد

وعده جدید به شماره یک تیم ملی
رأی مربوط به پرونده شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا بیرانوند 
از همـان قبـل از شـروع فصـل صـادر شـد امـا بنـا بـه دلایلـی اعـلام آن 
بـه تاخیـر افتـاد. در ایـن میـان تهدیداتـی هـم از سـوی مالـک باشـگاه 
کتـور دامـن فدراسـیون فوتبـال را گرفـت کـه باعـث شـد شـائبه های  ترا
یادی به وجود بیاید. اما به هر جهت بعد از اینکه با نظر کارشناسان  ز
کـه بیـرو بابـت قـرارداد فصـل پیـش خـود بـا  مربوطـه مشـخص شـد 
پرسـپولیس طلبـی از ایـن باشـگاه نـدارد، دیگـر بهانـه ای بـرای عـدم 
اعـلام صـدور رأی وجـود نداشـت. نکتـه جالـب توجـه اینکـه هنوز هم 
کتور بتواند  تلاش هایی می شود که رأی صادره دیرتر اعلام شود تا ترا
دیدار حساس با سپاهان را پشت سر بگذارد. چه بسا این رأی حتی 
گان کـه چهارشـنبه هفتـه  ی آسـیایی ایـن تیـم بـا موهـون بـا بعـد از بـاز
آینـده برگـزار خواهـد شـد، اعـلام شـود. قضیـه آنجـا جالب تـر می شـود 
کـه رأی صـادره بـرای خـود علیرضـا بیرانونـد ارسـال شـده اسـت و او 
کامل در جریان محرومیت چهارماهه خود و همچنین جریمه مالی 

سـنگینش قـرار دارد. 

مجوز حضور بانوان به زودی صادر می شود

 پرسپولیس میزبان چادرملو 
در ورزشگاه تختی

پرسـپولیس در هفتـه هفتـم رقابت هـای لیـگ برتـر در تهـران میزبـان 
گر مشکل خاصی رخ ندهد این مسابقه  تیم چادرملو خواهد بود و ا
در ورزشـگاه تختـی برگـزار می شـود. در حـال حاضـر همـه شـرایط لازم 
ی مسـابقات لیـگ برتـر در ورزشـگاه تختـی فراهـم شـده و  بـرای برگـزار
تنها مجوز حضور بانوان در این ورزشـگاه مانده که به زودی از سـوی 
نهادهـای مربوطـه صـادر شـود. در همیـن راسـتا نیـز محمـد آخونـدی 
و طالبـی از اعضـای شـورای شـهر تهـران عصـر روز گذشـته بازدیـدی 
از ورزشـگاه تختـی داشـتند. نـور ورزشـگاه تختـی نیـز بـه 1650 لوکـس 
رسـیده تـا مشـکلی از ایـن لحـاظ نیـز بـرای میزبانـی از مسـابقات 
ی هـای لیـگ برتـر  داخلـی نداشـته باشـد. فعـلا فقـط قـرار اسـت باز
در ایـن ورزشـگاه برگـزار شـود و بـرای میزبانـی از لیـگ نخبـگان هنـوز 
تصمیم گیری نشـده اسـت. پیش از این گفته شـده بود که شـیب دار 
بودن سکوهای ورزشگاه تختی ممکن است باعث شود نمایندگان 
AFC ایـن ورزشـگاه را تاییـد نکننـد. بـه هـر جهـت پرسـپولیس در 
ی هـای خانگـی خـود  نظـر دارد تـا آمـاده شـدن ورزشـگاه آزادی باز
را در ورزشـگاه تختـی برگـزار کنـد و ایـن اتفـاق از هفتـه هفتـم لیـگ 

رخ خواهـد داد.

سرمربی جوانان استقلال در گفت و گو با 
»فرهیختگان«: شجاعانه جنگیدیم و دربی را بردیم

پرسپولیسی ها را سورپرایز کردیم!
ســیدحمید حســینی، ســرمربی تیــم فوتبــال جوانــان اســتقلال بعــد از 
برتــری ایــن تیــم در دربــی ایــن رده ســنی در گفت وگــو بــا »فرهیختگان«  
ی بســیار خوبــی بــود. گل زودهنگامــی را بــه ثمــر  اظهــار داشــت: »بــاز
ــا دقیقــه ۹0 از ایــن گل دفــاع کنیــم. مــا در  رســاندیم و موفــق شــدیم ت
ی پرســپولیس را دیــده و بــه خوبــی نفــرات  ایــن چنــد روز حداقــل 6 بــاز
ایــن تیــم را آنالیــز کــرده بودیــم و شــناخت کاملــی از آنهــا داشــتیم و در 
یکنــان اصلــی ایــن تیــم را از کار  ی روز چهارشــنبه نیــز توانســتیم باز بــاز
یــم. پرســپولیس هــم تیــم بســیار خــوب و پرمهــره ای بــود کــه تــا  بینداز
ی در صــدر جــدول قــرار داشــت و شکســت نخــورده  قبــل از ایــن بــاز
بــود امــا بــه نوعــی در ایــن دیــدار ســورپرایز شــدند چــون انتظــار چنیــن 
یکنــان مــا هــم با انگیــزه  تیمــی را از اســتقلال نداشــتند، هرچنــد باز

ظاهــر شــدند.«
ی  ی ادامـه داد: »بـا فشـارهایی کـه بـه خاطـر کسـب نتایـج قبلـی رو و
بچه ها بود آنها واقعا انگیزه لازم را برای این دیدار داشتند و شجاعانه 
ی کردند و ۸۸ دقیقه از گل زود هنگامی که زدیم محافظت کردند،  باز
البتـه چنـد موقعیـت بسـیار خـوب دیگـر هـم داشـتیم کـه بـا کم دقتـی 
آنها را از دست دادیم. در کل پرسپولیس شرایط بسیار خوبی داشت 

و سـخت بود از این تیم امتیاز بگیریم اما هر سـه امتیاز را گرفتیم.«
سـرمربی جـوان اسـتقلال درمـورد اینکـه بـا توجـه بـه نتایـج اخیـر توقـع 
بـی مقابـل تیـم قدرتمنـد پرسـپولیس  ی از ایـن تیـم در در ایـن پیـروز
ی  نمی رفت، گفت: »در بیشـتر نظرسـنجی ها در فوتبال پایه همه رو
بـرد پرسـپولیس بودنـد امـا مـا واقعـا انگیـزه داشـتیم و بـرای رسـیدن بـه 
یکنانم گفته بودم  موفقیت در این دیدار سخت تمرین کردیم. به باز
یکنـان بزرگـی در  ی پیراهـن شـما ۸0 سـال قدمـت دارد و باز لوگـوی رو
فوتبـال ایـران ایـن پیراهـن را پوشـیده اند و در واقـع سـعی کردیـم آنهـا را 
کادمـی  از لحـاظ روحـی و روانـی آمـاده کنیـم. روزهـای سـختی را در آ
بـی  بـا توجـه بـه کمبـود امکانـات سـپری می کنیـم امـا بچه هـا در در

واقعـا غیـرت کردنـد.«
حسینی درباره اینکه چقدر به آینده جوانان استقلال امیدوار است، 
یـم کـه ایـن  کیـد کـرد: »بـه بچه هـا گفتـم سـفری طولانـی در پیـش دار تا
ی یـا یـک بـرد ختـم نمی شـود؛ هرچنـد صدهـا آیتـم  مسـیر بـه یـک بـاز
برای موفقیت یک تیم وجود دارد که یکی از آنها به کادر فنی مربوط 
می شـود. مـا خیلـی از آیتم هـا را از ابتـدای فصـل نداشـتیم و بـه همیـن 
دلیـل در ادامـه هـم نیـاز بـه زمـان خواهیـم داشـت امـا فکـر می کنـم در 

پایـان فصـل بـا یـک جایـگاه مناسـب کار را بـه پایان برسـانیم.«

یزدانی: 6 ماه دیگر به فرانسه می روم

فیزیوتراپی را از یک ماه آینده آغاز می کنم
حسـن یزدانـی، دارنـده 10 مـدال طـلا، نقـره و برنـز المپیـک و جهـان که 
بـه تازگـی عمـل جراحـی کتـف آسـیب دیده اش را در فرانسـه انجـام 
، رئیـس فدراسـیون کشـتی  داده، دیـروز در جلسـه ای بـا علیرضـا دبیـر
ی بازگـو کـرد. یزدانـی بعـد از ایـن جلسـه دربـاره  شـرایط خـود را بـرای و
شـرایط جسـمانی اش پـس از جراحـی کتـف گفـت: »بـا هماهنگی ای 
کـه از سـوی دکتـر کیهانـی، یکـی از بهتریـن متخصصـان جراحـی 
زانـو و پزشـک تیم هـای ملـی صـورت گرفـت، وقـت عمـل از پروفسـور 
پاسـکال بویلـو از بهتریـن جراحـان کتـف دنیـا در موسسـه جراحـی 
ترمیمـی نیـس فرانسـه گرفتـه شـد و در ادامـه نیـز توسـط فدراسـیون 
کشـتی تمامـی کارهـای مربوطـه انجـام پذیرفـت تـا در بهتریـن شـرایط 

کتـف آسـیب دیده خـود را مـورد عمـل جراحـی قـرار دهـم.«
یزدانـی درمـورد نتیجـه عمـل خـود گفـت: »طبق گفته پزشـک معالج، 
عمـل خوبـی را انجـام دادم و از یـک مـاه دیگـر برنامـه فیزیوتراپـی کـه 
بـه مـن داده انـد را آغـاز خواهـم کـرد. قـرار اسـت بعـد از گذشـت 6 مـاه 
مجـددا بـرای ویزیـت و بررسـی پیشـرفت رونـد درمانـی بـه فرانسـه سـفر 
کنـم. امـروز نیـز بـرای هماهنگـی کارهـا بـه فدراسـیون آمـدم و تمامـی 
برنامه هـا زیـر نظـر فدراسـیون انجـام خواهـد شـد. جـا دارد به صـورت 

ویـژه از اقدامـات انجام شـده تشـکر کنـم.«

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار
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